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1 
Man beslutade att det evenemang som ordnas i höst är ett 
musikevenemang. Till evenemanget inbjuds lokala artister, bl.a. Keira. Alla 
ledamöter i ungdomsfullmäktige engageras i planeringen av evenemanget. 
Noel Gustafsson tar ledningsansvaret. Det första planeringsmötet hålls i 
mars. 
 
2 
Reeta Haapala refererade nyheter från den sociala mediegruppen. 
Ungdomsfullmäktiges kanaler i sociala medier är Instagram och TikTok.  
 
Somegruppen har diskuterat hurdant innehåll det borde finnas i 
ungdomsfullmäktiges somekanaler. Potentiellt innehåll är t.ex. information 
om möten, evenemang och ungdomars möjligheter att påverka, 
presentation av ledamöterna i ungdomsfullmäktige, information om det 
kommande riksdagsvalet och presentation av kandidaterna från Kyrkslätt. 
Dessutom kunde det finnas något interaktivt innehåll i kanalerna. 
 
Man beslutade göra reklam för höstens musikevenemang i 
ungdomsfullmäktiges kanaler i sociala medier.  
 
Man beslutade ta bort ungdomsfullmäktiges Facebook-konto som onödig. 
 
Dessutom diskuterade man tillgänglighet i sociala medier och beslutade att 
det alltid behövs minst två ”tummar upp”  för publicering. 
 
3 
Man hörde ordförande Onni Virtanens hälsningar. 
 
4 
Man diskuterade gängbildning bland ungdomar och förebyggande av våld. 
Ungdomsfullmäktige har ombetts komma med tankar om saken för en 
tidningsartikel. 
 
5 
Nuva ry har frågat Kyrkslätts ungdomsfullmäktige om intresse för 
samarbete. Man konstaterade att det för närvarande inte finns behov av 
stöd. Om situationen förändras kan Nuva ry kontaktas. 
 
 
 


